

## Be a Voice for Sustainability at NOA Academy 2024 天然有機學堂2024講者招募

Join us at **NOA Academy 2024** and be at the forefront of the natural and organic revolution! We are now calling for passionate speakers including opinion makers, associations and exhibitors to share their expertise and insights on F&B & zero waste, beauty & certification, health & natural living, or anything that is crucial to sustainability and wellbeing. Grasp the opportunity to gain visibility, inspire the industry and shape the future of sustainable living!



現誠邀所有天然有機行業的意見領袖、協會和參展商參與**天然有機學堂2024**，分享對可持續發展和綠色生活相關趨勢、知識和見解，例如餐飲和零浪費、美容產品和天然有機認證、健康和自然生活方式等。立即遞交講者申請，提升知名度，推動產業發展，塑造可持續未來！

**Become our Speaker**  
講者報名

Deadline 截止日期：12 July 2024

### As our speaker, you can... 成為講者，您可……

#### Gain Exposure 增加曝光率

Gain significant visibility and recognition within the natural and organic industry, positioning yourself as a thought leader and influencer.

獲天然有機業內認可，提升知名度和影響力，成為業界指標。

#### Drive Transformation 推動綠色變革

Engage with a passionate community from F&B, hospitality and natural & organic industry, shaping the future of sustainable living in all aspects.

聯繫天然有機、餐飲及款待業群體，將可持續概念融入各界。

#### Make Connections 拓展網絡

Expand your professional network and foster collaborations, facilitating meaningful interactions and opening doors to new business opportunities.

拓展專業網絡，促進有利互動和多方合作，創造更多新商機。

### About Natural & Organic Sector 關於天然有機特別展區



To buck up Hong Kong's booming wellness scene, Natural & Organic Sector will become an important part of Restaurant, Bar, and Café Hong Kong to showcase a myriad of healthy food & beverages and eco-friendly products that whip up enthusiasm. By venturing into the natural and organic sector at RBHK, the industries together will drive a more sustainable future.

為響應香港的健康及環保風潮，香港餐飲展（RBHK）設置天然有機特別展區，展示一系列健康食品飲料及天然生活產品，藉此推動天然有機及餐飲業合作，攜手推動可持續發展。

**Register as Visitor**  
立即登記成為買家

Organiser:

**Informa Markets**

Discover more:



17/F, China Resources Building,  
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong  
+852 3709 4981  
visit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com

Follow us:  
f o in RBHKGA